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Farkas Gergely
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Valami bűzlik Legénden! ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter úr !

Az előző ciklusban, a Kormány politikájában a külföldi tőkétől való szabadulás

látszatpolitikáját képviselte, a magyar nemzet értékeinek védelmét hirdette, de ehhez azonba n

nem alkotta meg a valóban magyar érdekeket véd ő jogszabályi hátteret.

Egy, a közelmúltban kapott állampolgári jelzés megmutatta, hogy Legénd és környék e
biztosan nem tartozik az önök sikereinek élvez ői közé. A település külterületén

szarvasmarhatelepet üzemeltető ComAgro Sardo Kft — amely egy külföldi többség i
tulajdonban lévő vállalkozás — az előző években is több százmilliós támogatást kapott a
Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési Hivataltól, és kisebbségi magyar tulajdonosa Pálma y
Julianna révén — több esetben — nyert állami földpályázaton, illetve pályázás nélkül bérelhet

földeket az államtól úgy, hogy közben illegálisan helyezi ki több száz tonna trágyáját é s

silóját a Halyagos patak mentén .

Ennek eredményeként romlik a legéndi Üdülőfaluban az idegenforgalmi látogatottság a
lerakott hulladék szaghatása miatt, valamint folyamatos a patak szennyezése is, mivel a

környezetkárosítás oka továbbra sem lett megszüntetve .



Az illetékes hatóságok felé történő többszöri jelzés ellenére sem valósult meg érdem i
előrelépés az ügyben, mivel az okozott károkhoz viszonyítva nevetséges mértékű büntetés

kiszabása nem rettenti el az elkövető t .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mindezek alapján kérdezem, hogy tudomásuk van-e arról, hogy milyen szintű
környezetszennyezés zajlik Legénden, és milyen lépéseket terveznek megtenni a patak é s
a környezet megóvása érdekében ?

Helyesnek tartják-e, hogy a környékbeli családokkal szemben a külföldi nagybefektet ő
irányába kerültek a földterületek?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . július 8 .

Tisztelettel :

Farkas Gergely
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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